

Saw Blade 带锯条

Maximize your metalworking efficiency with our premium bi-metal & carbide-tipped band saw blades, engineered for fast, smooth cuts in steel, stainless steel, aluminum, and exotic alloys. Our blades feature advanced tooth geometry and high-speed steel (HSS) edge technology, delivering 30% longer life than standard blades while reducing vibration for cleaner cuts.

使用我们的优质双金属和硬质合金带锯条，最大限度地提高金属加工效率，专为快速，平稳的锯切碳钢，不锈钢，铝和异种合金而设计。我们的锯条采用先进的几何齿形和高速钢（HSS）齿面，比标准的锯条寿命延长30%。同时减少振动，实现更清洁的切割。



Shop for saw blade, replacement part, and accessory of band saw machine from China LETIPTOP.

从中国LETIPTOP购买带锯床的锯条，更换零件和配件。

- Die steel, SS and HSS sawing
- Tooth tip hardness upto 1000HV
- Anti-teeth broaching, anti-cracking
- Laser beam welding

- 模具钢，SS和HSS锯切
- 齿尖硬度可达1000HV
- 防拉齿，防裂纹
- 激光束焊接

2/3 Cutting above $\Phi 150$ mm solid bar

3/4 Cutting $\Phi 50$ -150mm solid bar

4/6 Cutting under $\Phi 50$ mm solid bar

4/6T Cutting thickness of wall 1-8mm pipe

3/4T Cutting thickness of wall 8-20mm pipe

3/4H (bundle cutting)
Cutting under $\Phi 50$ mm solid bar

✓ Ultra-Durable M42 Bi-Metal Construction – withstand high temperatures, ideal for hard metals and continuous use.

✓ Variable Tooth Pitch Options – Optimized for thin-wall tubing, solid bars, or irregular shapes to prevent snagging.

✓ Low-Kerf Design – Minimizes material waste and saves energy without sacrificing cutting speed.

✓ Precision Welded Joints – Ensures smooth operation

✓ 超耐用的M42双金属结构——耐高温，非常适合硬质金属和连续使用。

✓ 可变齿距选项——针对薄壁管，实心棒或不规则形状进行优化，以防止卡住。

✓ 低切口设计，在不牺牲锯切速度的情况下，最大限度地减少材料浪费和节约能源。

✓ 精密焊接接头——确保在重载下平稳运行并延长锯条寿命。

High-Performance Metal Cutting Band Saw Blades – Precision & Durability for Industrial Demands

高性能金属切割带锯片——满足工业需求的精度和耐用性

